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Više hrabrosti za Implantologiju ! 
 
 
 
Prvo čestitam na hrabrosti svim koleginicama i kolegama koji su bili na našoj promociji USSI EDI -a 4.06.2010 u Novom 
Sadu! Zašto bi trebalo hrabrosti druţiti se sa kolegama iz cele Srbije i gostima iz Nemačke, sa presednikom BDIZ EDI-a i 
osnivačem EDA – EVROPSKE DENTALNE ASOCIJACIJE – Dr. Christan Bergerom i g-djicom Anittom Wuttke PR BDIZ-
EDI-a, kao i kolegama iz Rep. Srpske, Hrvatske i Rumunije. Prisustvovalo je oko 85 doktora stomatologije, oralnih 
hirurga, parodontologa, maksilofacijalnih hirurga kao i uglednih profesora sa Universiteta u Novom Sadu i Beogradu, prof. 
Konstatinović, prof. Marjanović, prof. Selaković, prof. Kiralj itd. Prezentirani su razlozi osnivanja našeg udruţenja, uţivali 
smo u specijalitetima ljubaznog vlasnika restoran – splava „Parobrod“ kao i u starogradskoj muzici, do kasno u noć.  
I ZATO TREBA HRABROST??!! 
Odgovor je DA! 
U pripremi oko osnivanja našega udruţenja, u puno razgovora sa kolegama naročito mladjim, shvatio sam da postoji 
strah od nekih moćnika (tako ću ih sada nazvati) koji su implantologiju stavili pod svoj domen bez obzira što su i sami 
jako, jako tanki u poznavanju ove oblasti. Oni pokušavaju da skupom i neadekvatnom edukacijom spreče kolege da 
dobije šansu da se bavi ovom, u Evropi u svakoj ordinaciji prisutnoj, grani stomatologije. Ţeleći pri tom da implantologija 
kao profitabilna grana stomatologije i dalje bude samo u njihova privilegija. Zato se ideja da se udruţenje osnuje i to u 
Novom Sad i ako sam ja rodjeni Beogradjanin, pokazala kao prava. 
U borbi protiv moćnika, na svojoj strani sam imao kolege, u svojoj struci višestruko dokazane, dr. Zorana Marjanovića i dr. 
Branislava Kardasevića. Zajedno smo učinili da se istorija prvog SRPSKOG IMPLANTOLOŠKOG UDRUŢENJA, pa još i 
pri ASOCIJACIJI EVROPSKIH DENTALNIH IMPLANTOLOGA (EDI) bude formirana na tlu Srbije. Do sada je to bila samo 
implantološka sekcija pri SLD. 
Osnivačkoj skupštini prisustvovao je i advokat g-din Predrag Veselinović koji je učestvovao u izradi statuta i budućih 
pravnih akata. 
Implantologija je značajna oblast stomatologije koja je nastala u polivalentnim stomatološkim ordinacijama kao ţelja 
pacijenata za što većim komforom u njihovoj rehabilitaciji parcijalne i totalne bezubosti. Po WHO u svetskoj zdravstvenoj 
organizaciji, čovek sa totalnom bezubošću je – INVALID. 
U Nemačkoj se godišnje ugradi preko 1.000.000 (million) implantata! U Nemačkoj Implantira oko 20.000 kolega od 62.000 
registrovanih stomatologa, a kod nas od oko 6.500 registrovanih stomatologa implantira manje od 100 kolega, a trebalo bi 
bar njih 1.000 (deset puta više) da ugraĎuje implante. 
Kolege koji ne implantiraju obično su mišljenja – da tako „SKUPU“ metodu njihovi pacijenti ne ţele a i nemogu da plate. 
KAKVA ZABLUDA!!? Šta ja da kaţem, kada sam se odlučio da daleke 1982 u mom selu, tada sa oko 3 000 stanovnika, u 
najsiromašnijem delu Nemačke, Istočnoj Friziji, počnem sa implantologijom (ONDA U PIONIRSKOM STADIJUMU, DOK 
JE I BRÄNEMARK POČINJAO). Nisam mogao ni da sanjam da ću uraditi preko 10 000 hiljada implanata, odrţati stotine 
predavanja po celom svetu, biti jedan od prvih Evropskih specijalista. 
Zato više hrabrosti, drage kolege, bavite se implantologijom. Videćete isplatiće se, kako Vašim pacijentima, tako i Vama 
kroz lični – stručni uspeh. 
Podrţite nas, da bi smo uspeli zajednički! 
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